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Heerhugowaard kan met weinig inspanning en middelen 
inspelen op de groeiende aandacht voor beachvolleybal

Geacht college, geachte leden van de raad,

Beachvolleybal, al sinds 1996 een olympische discipline, is wereldwijd in opmars. Ook in ons land 
neemt de belangstelling toe, verder aangevuurd door de recente Nederlandse successen (onze 
mannen wonnen brons in Rio). Den Haag heeft een fenomenaal nationaal indoor beachcourt 
aangelegd in Sportcampus Zuiderpark, waar deze zomer zowel de FIVB World Tour Beach
volleybal én de FIVB World League Volleybal speelden. Nooit eerder vonden deze twee grote 
toernooien op hetzelfde moment op dezelfde locatie plaats.
Er zijn inmiddels in Nederland honderden beachcourts. Onze regio blijft daarin nog achter, al 
gebeurt er steeds meer. De gemeente Alkmaar opende dit voorjaar drie outdoor beachcourts, benut 
door de Alkmaarse volleybalvereniging Alvoco dat er zo in enkele weken tijd 80 leden bij kreeg. 
Het ligt voor de hand dat we als Heerhugowaardse volleybalvereniging willen aanhaken op dit 
momentum. Van essentieel belang om ons aanbod te vernieuwen en de club levend en gezond te 
houden. Dit vergt andere faciliteiten dan waar we nu over beschikken (zalen van Heerhugowaard 
Sport). In de zomermaanden beachen we geïmproviseerd op het strand van Luna, maar we zien 
leden nu naar Alkmaar trekken. En regionaal is er een competitie in voorbereiding waar we vanaf 
het begin bij betrokken willen zijn.
Graag zouden we daarom in Heerhugowaard een drietal competitiewaardige beachcourts willen 
hebben. Zo hoeven we niet te improviseren in de openbare ruimte. En kan Heerhugowaard een 
goede rol spelen in de opkomende competitie.
De kosten blijven beperkt. Het gaat vooral om ruimte; echter bescheiden in verhouding tot andere 
buitensporten. Het zou ons niet verrassen als er op bestaande (sport)locaties hiervoor nog plaats is, 
zodat ook de overige faciliteiten beter benut worden. Verdere investeringen zijn te overzien; zeker 
met zelfwerkzaamheid van onze leden.
We zoeken nu in de eerste plaats commitment en ondersteuning van uw College en Gemeente
raad. Met uw opdracht willen we graag in overleg treden met uw wethouder en ambtenaren om in 
de huidige (sport)parken in onze gemeente ruimte te zoeken om beachcourts aan te leggen en de 
aanleg van deze velden te helpen faciliteren. Als u nu handelt, kunnen we komend beachseizoen, 
vanaf april, al starten.

In afwachting van uw antwoord, 
me!- vriendelijke groet,

Paul Stegers, voorzitter
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